
 

 

 
Ajankohtaiset asiat 
  
Kunnanhallitus 24.02.2025 § 49  
   

Kunnanjohtajan ajankohtaiskatsauksessa esitellään seuraavat asiat:  
- Business Park Tyrnävä 
- Oulun seudun liikenn kuulumiset 

 
Päätös Annukka Suotula ja Vesa Anttila ilmoittivat olevansa esteellisiä Business 

Park Tyrnävä asiassa klo 18.06. 
 
Maarit Matinolli siirtyi kokouksen puheenjohtajaksi klo 18.06. 
 
Tiia Rusila saapui kokoukseen klo 18.06. 
 
Tyrnävän Kehitys Oy:n hallituksen jäsenet Annukka Suotula ja Vesa Anttila 
olivat läsnä kokouksessa ja heitä kuultiin asiassa Business Park Tyrnävä 
asiantuntijoina. 
 
Tyrnävän Kehitys Oy:n hallituksen jäsen Mika Särkioja oli läsnä 
kokouksessa klo 18.11-18.47 ja häntä kuultiin asiantuntijana. 
 
Annukka Suotula palasi kokouksen puheenjohtajaksi ja Vesa Anttila 
esittelijäksi klo 18.47 kun asia Business Park Tyrnävä oli käsitelty. 
 
Sivistysjohtaja Teija Eskola oli läsnä kokouksessa klo 18.49-19.23 ja 
esitteli päätöskohdat Kuljetushankinnan käynnistäminen, Paikallisen 
palkkausryhmän perustaminen sekä Työsuojelun toimenpidetaulukko 
2025. 
 
Seija Mällinen ilmoitti olevansa esteellinen asiaan Kuljetushankinnan 
käynnistäminen ja oli poissa kokouksesta klo 18.49-19.19 kun asiaa 
esiteltiin. 
 
Esitellyt asiat merkittiin tiedoksi.  

 
 


